
 
 

 

REFERAT FRA MØDE I SKOLEBESTYRELSEN 

Torsdag 14. december 2023, kl. 17.00-19.00 i personalerummet på Limfjordsskolen. 

Der serveres en let juleanretning. 

Afbud: Anja og Janni  

 

1. Fast punkt:  
Nyt fra skoleledelsen 
 

 Seneste nyt 
 

 Anette Toft præsenterer sig 
 

 Jakob Jalk – planlagt fravær 
 

 Nye ansættelser 
Der er ansat ny vikar samt ny 
lærer til Lagunen. 

 Sygefravær – opfølgning 
Der har været stigende 
sygefravær fra 2022 til 2023. Der 
har været afholdt personalemøde, 
hvor der blev snakket om 
sygefravær/trivsel mm. 
Der kom mange gode inputs på 
mødet, som nu bearbejdes både i 
ledelsen og hos medarbejderne. 
Noget nyt er, at alle nyansatte får 
tilbudt en mentorordning. Der 
bliver taget hul på supervision i 
huset. Der er en oplevelse af, at 
personalet er glade for at der 
italesættes og iværksættes en 
proces om at fremme 
arbejdsglæden og mindske 
sygefraværet.  
 
Drøftelse af, hvordan man kan 
give færre vikarer i særligt, 
udsatte klasser, men derimod 
omlægge en af klassernes faste 
lærere til at varetage 
vikaropgaven. Der kan i 
kommende skoleår planlægges 
med få-lærerprincip, 
parallellægning af timer og 
teamstruktur, så lærere kan 
overtage fra hinanden ved fravær. 
 

 Arbejdsproces om skolens regler for 
elevadfærd 
Der er taget hul på drøftelsen af 
skolens regler. Disse skal der 



 
arbejdes med i den kommende 
tid, hvor elevrådet også skal 
inddrages. 
 

 Status på elevfravær 
Fraværet hos eleverne er et 
fokusområde i år og vil også være 
det i det kommende skoleår, idet 
elevfraværet er højt. Der er 
månedlige fraværsmøder med 
skolens ledelse og 
nøglemedarbejdere. Der er pr. 1. 
februar ansat ny 
fraværskonsulent i Struer 
Kommune. 
Skolens ledelse udarbejder data 
om elevfravær til bestyrelsen 
 

 Fokus på skolens faglige resultater 
Skolen er blevet positivt omtalt i 
CEPOS’ undersøgelse af skolernes 
løfteevne. 

2. Fast punkt:  
Orientering om budget/regnskab. 

 

- Forventede regnskab 2023 er 
pt. et negativt resultat på –1,1 
mio. 
Dette er mindre negativt end 
forventningen pr. september 
og skal ses i lyset af en 
negativ genbevilling fra 2022 
på 1,8 mio. 
Forventning for 2024 er et 
regnskab i balance. 
 
Politisk arbejdes der med en 
ny tildelingsmodel til 
specialundervisningsområdet, 
som skal være klar til 
skoleåret 24/25. 
Skolens ledelse forventer 
reduktioner på budgettet til 
specialundervisning. 

3. Fast punkt:  
Nyt fra bestyrelsens medlemmer 

 
 

Der har været kontakt til Færch-
fonden vedr. ansøgning om midler 
til legeplads.  
Her vil det være en fordel, hvis 
legepladsen ses i et perspektiv 
omkring byudvikling og Lydens 
By, idet legepladsen er offentlig. 
Ledelsen gennemgår tidligere 
udkast.  

4. Fast punkt: 
Nyt fra elevrådet 
 

- Det er drøftet, hvordan man 
tager imod vikarer i klasserne.  

- Elevrådet spørger bestyrelsens 
medlemmer: Hvad vil du huske 
fra din skoletid?  



 
- Hvordan kan dette være med 

til at give idéer til skolens 
medarbejdere.  
 

5. Oplæg ved Nikolaj (SFO) om 
elevinddragelse i SFO 
 

Udsættes til næste møde 

6. Skolestruktur 
  

 

 Siden sidst 
Der har været planlagt et 
skolestrukturmøde, men det er 
blevet udsat. Der er brug for mere 
tid til at bearbejde inputs fra 
workshop. 
Der er stilstand, og vi afventer en 
ny udmelding fra forvaltningen. 

7. Sciencelinjen 
  

 Skolens reduktioner på timetallet har 
medført ændringer for sciencelinjen i 
en grad, så der skal tages stilling til, 
om der skal investeres i at opretholde 
dette tilbud. 
Bestyrelsen vil gerne fastholde 
sciencelinjen.  
Det henstilles til skolens ledelse 
at sikre undervisningskompetence 
i faget Geografi. 
Skolen må derfor prioritere midler 
til opretholdelse af sciencelinjen. 
Der skal evt. gives yderligere en 
lektion og udarbejdes en ny 
beskrivelse. 
Det foreslås at udpege en 
koordinator for sciencelinjen. 
Ledelsen fremlægger forslag til 
prioritering af ressourcer i 
forbindelse med budget 2024. 
Bestyrelsen nævner muligheden 
for at have flere linjer.  

 
8. Punkter til næste møde: 

 
 

- Oplæg fra SFO om elevinddragelse 
i SFO 

- Årsregnskab 
- Lagunen – overgange og 

klassedannelse 
- Mobilregler 

 
 

Note: 

Hvis vi skal fastholde sciencelinjen, bør vi nok splitte det op, så hver årgang har en science-
dag, som vi tidligere har haft. Vi kan lægge matematik, idræt, biologi, geografi og fysik/kemi 
på samme dag og så kalde det for en sciencedag. Lægge fælles forberedelse ind for 
sciencelærerne.  

Bør der være en ansvarlig for naturfagsområdet for overbygningen? 


